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Z Á P I S N I C A 
 

 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 13. júna 2014 o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
  

 

 

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 2. zasadnutí OZ je prítomných 8 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa schopné.  

 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili :     

p. Ján Brandis; p. Jozef Smolka; p. Daniela Matejíčková. 

 

Za zapisovateľa zápisnice starosta určil prednostu Obecného úradu Ing. Petra Zeljenku,             

za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Grončákovú Emíliu a p. Kubuša Štefana. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 2. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 2. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 09.06.2014 o 15:30 hod.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

zmena programu – z programu rokovania vypustiť body číslo 6. Prerokovanie žiadosti o zámenu 

časti pozemku KN-C 6654/1 o výmere 25,6 m² vo vlastníctve Obce Oščadnica za časť pozemku 

KN-C 1966 a 1967 o výmere 25,6 m², vlastník Vladimír Kočar a manželka Vlasta, bytom 

Radničné nám. 29, Bardejov a bod č.10. Predloženie právnej analýzy k projektu „Rozšírenie 

vodovodnej siete s cieľom úpravy kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: 

WTSL.01.02.00-82-114/08.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

  Prítomní: 8 poslancov 

     Za:  8 poslancov 

    Proti:  0 poslancov 

         Zdržalo sa: 0 poslancov 
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Návrh poslanca p. Liptáka doplniť do programu bod č. 9. Prerokovanie zámeru výstavby 

detského ihriska v časti Ľalíky. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Františka Liptáka: 

– Doplniť do programu bod č. 9. Prerokovanie zámeru výstavby detského ihriska v 

časti Ľalíky. 

 

Prítomní:     8 poslancov 

Za:      8 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

Program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3. Prerokovanie Záverečného účtu Obce Oščadnica za rok 2013. 

4. Programový rozpočet Obce Oščadnica 2014 – 2016. 

5. Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, ktorým je využite pozemku k verejno-prospešnému zámeru – umiestnenie 

kioskovej trafostanice, ktorá je súčasťou realizácie stavby: „Oščadnica – Drapov: 

zahustenie TS pri moste“ v prospech SSE-D, a. s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47  Žilina.  

6. Prerokovanie vstupu Obce Oščadnica do občianskeho združenia „Miestna akčná skupina 

Bystrická dolina“. 

7. Schválenie kúpy zdvíhacej plošiny Mercedes Benz 410 D. 

8. Prerokovanie Programu odpadového hospodárstva Obce Oščadnica. 

9. Prerokovanie zámeru výstavby detského ihriska v časti Ľalíky. 

10. Diskusia.  

11. Záver. 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení:      p. Grončáková Emília a p. Kubuš Štefan. 

Za zapisovateľa zápisnice bol určený:  Ing. Peter Zeljenka, prednosta OcÚ 

 

15:24 hod. Dostavil sa p. Wimmer Miroslav 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 8/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

 Starosta obce skonštatoval, že doplnenie tohto bodu je potrebné z  dôvodu likvidácie spoločnosti 

Oščadnica Veľká Rača, s.r.o. ktorá si už roky neplní svoje povinnosti. Skonštatoval, že sa 

odmieta stať konateľom nefunkčnej spoločnosti. 
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Diskusia 

P. Lipták František: 

 „Je tam nejaký majetok?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce:  

„Je tam nesplatené imanie.“ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 9/2014 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 9/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2014: 

  Prítomní: 9 poslancov 

   Za :  9 poslancov 

  Proti:  0 poslancov 

  Zdržalo sa: 0 poslancov 

 

3.) Prerokovanie Záverečného účtu Obce Oščadnica za rok 2013. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Záverečný účet za rok 2013 bol v zákonnej lehote 

vyvesený. Hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k záverečnému účtu, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce:  

„Audit prebieha a v nasledujúcich dňoch bude dokončený.“ 

 

p. Emília Grončáková:  

„Dobre, že sa to zlepšuje.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Máme prebytkové hospodárenie, ale prebytok sa použil na úhradu dlhu z predošlých období. 

Faktúry po splatnosti sa momentálne pohybujú na úrovni cca 70. tis. EUR z pôvodného stavu 

k 31.12. v hodnote 166.tis. EUR.“ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 10/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 10/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 10/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

4.) Programový rozpočet Obce Oščadnica 2014 – 2016.  

 

Starosta obce skonštatoval, že Obecná rada na svojom zasadnutí odporučila OZ schváliť 

Programový rozpočet Obce Oščadnica na roky 2014-2016. Kontrolór obce prečítal stanovisku 

k Programovému rozpočtu Obce Oščadnica, ktoré tvorí prílohu zápisnice a odporučil OZ 

schváliť programový rozpočet. 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 11/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 11/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 11/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

5.) Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorým je využite pozemku k verejno-prospešnému zámeru – 

umiestnenie kioskovej trafostanice, ktorá je súčasťou realizácie stavby: „Oščadnica 

– Drapov: zahustenie TS pri moste“ v prospech SSE-D, a. s., Pri Rajčianke 2927/8, 

010 47  Žilina. 

 

Starosta obce skonštatoval, že Obecná rada na svojom zasadnutí odporučila OZ schváliť tento 

bod rokovania. Jedná sa o novú trafostanicu u „Drábov“, ktorá posilňuje sieť na nižnom konci. 

Stavbu financuje Stredoslovenská energetika. Cena bude stanovená zo znaleckého posudku, 

Obec Oščadnica vyberie znalca na náklady SSE. Predmetný pozemok má rozlohu cca 20m². 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 12/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 12/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 12/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

6.) Prerokovanie vstupu Obce Oščadnica do občianskeho združenia „Miestna akčná 

skupina Bystrická dolina“. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná sa o tzv. miestnu akčnú skupinu na podporu 

vidieka, je to akčná skupina zložená z obcí, podnikateľov a neziskových organizácii. Finančne je 

napojená na Agentúru rozvoja vidieka. Je to inštitúcia na prijímanie dotácii na rozvojové 

projekty. Je to možnosť ako získať ďalšie zdroje na rozvoj cestovného ruchu. 

 

Diskusia 

 

p. Grončáková Emília:  

„Čo vyplýva obci?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Obec to nestojí nič. Moja vízia je napr. prepojiť našu cyklotrasu s cyklotrasou v Krásne nad 

Kysucou popri Kysuci. Táto akčná skupina už existuje, je zaregistrovaná na ministerstve.“ 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 13/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 13/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 13/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

7.) Schválenie kúpy zdvíhacej plošiny Mercedes Benz 410 D. 

 

Starosta obce skonštatoval, že poslancom OZ bolo spolu s pozvánkou a materiálmi zaslaná 

ponuka na zdvíhaciu plošinu. Starosta obce informoval poslancov OZ, že v rámci komunikácie s 

dodávateľom dojednal, že Obec Oščadnica zaplatí 4. tisíc EUR a ostatné finančné prostriedky  

bude splácať. Je to najnižšia cenová ponuka. Obec túto plošinu potrebuje na opravy verejného 

osvetlenia, orezávanie stromov a opravy budov. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 14/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 14/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 14/2014: 

Prítomní:    9 poslancov 

Za:     9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

8.) Prerokovanie Programu odpadového hospodárstva Obce Oščadnica 

 

Starosta obce skonštatoval, že Obec Oščadnica má povinnosť do dvoch mesiacov schváliť 

Program odpadového hospodárstva Obce Oščadnica. Tento POH obec musí predložiť 

Okresnému úradu v Čadci, odboru starostlivosti o životné prostredie. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 15/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 15/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 15/2014: 

Prítomní:    9 poslancov 

Za:     9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

9.) Prerokovanie zámeru výstavby detského ihriska v časti Ľalíky. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sú pripravené jednotlivé komponenty, kladačský 

plán, umelý povrch. Budúci týždeň by sa malo začať s prvou výstavbou. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 16/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 16/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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Hlasovanie: – uznesenie č. 16/2014: 

Prítomní:    9 poslancov 

Za:     9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

10.) Diskusia. 

 

p. Lipták František 

„Ďakujeme starostovi – Ľalíky sú pekne vykosené.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Prebieha aj asfaltovanie po celej obci.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Keby sme zaasfaltovali ten kúsok na nižnom konci.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Skúsim osloviť Slovenskú správu ciest.“ 

 

p. Lipták František 

„Videl som, že chlapi robili na ihrisku pri šijárni.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Odstránili sme starú hojdačku, niektoré komponenty zaplatia stavebniny a niektoré sponzoruje 

T+T.“ 

 

p. Trúchly Štefan 

„Bolo by potrebné premostiť potôčik pri ihrisku v Rovniach.“ 

 

11.) Záver. 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa ......................... 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica          prednosta obecného úradu 

 

 

 

          p. Emília Grončáková                                      p. Štefan Kubuš  

         1. overovateľ              2. overovateľ 

 

KONIEC o 16:26 hod. 


